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فیصل دانش با اشاره به اینکه با تغییرات 
اساسی در فدراسیون تکواندو و حضور 
هــادی ســاعی در رأس امــور، امروز 
نگاهی جدید در تکواندو شکور شاهد 
هستیم، اظهار کرد: نگاه امروز استفاده از 
کارشناسان، پیشکسوتان و تمامی خاک 
خوردگان رشــته تکواندو است و این 
نــگاه می تواند این ورزش پر مدال را به 

سرمنزل مقصود برساند.
علاقه ای به سکانداری هیات 
تکواندو استان هرمزگان ندارم

وی بــا بیان اینکه با ارتباط مناســب از 
زمانــی که مربی اش بــودم تا امروز  بین 
بنده و هادی ســاعی وجود دارد به آینده 
خوشبینم، عنوان کرد: در اواخر فدراسیون 
گذشته پولادگر نمی خواست از تجربه 
و حضورم بهــره ای ببرد و این موضوع 
به ضرر تکواندو کشــورمان شد و حتی 
ضررش به اســتان هرمزگان هم رسید و 
امروز جایگاه هرمزگان از رتبه نخســت 

کشور به رتبه آخر ۳۱ رسیده است.
دانش ادامه داد: شــاید این ســال ها از 
تکواندو دور بودم کــه آن هم برای آن 
بود تا دیگران بیایند و زمینه ســاز رشد 
تکواندو شوند و حتی برخی می گفتند 
در حضور دانش ها امکان رشــد وجود 
ندارد اما شاهد هســتیم با نبود برادران 
دانش و عدم حضور ۸ ساله بنده در رأس 
تکواندو هرمزگان امروز جایگاه پایانی 
جدول رده بندی اســتان ها به هرمزگان 

اختصاص دارد.
وی با اشاره به اینکه نیاز است فدراسیون 
و هیات اســتان هرمزگان با اتحاد سبب 
رشد تکواندو کشور و استان هرمزگان 
شوند، اضافه کرد: علاقه ای به سکانداری 
هیات تکواندو اســتان هرمزگان ندارم 
زیرا روزی همین شاگردانم و مسئولین 
فعلی به بنده پشت کردند و اگر کرسی 
کشــوری به بنده پیشنهاد شــود، آن را 

خواهم پذیرفت.

هنر چوب را به دلیل علاقه و ذوقی 
که در این راه داشتم انتخاب کردم

وی بــا بیان اینکه نجاری، هنر برآمده از 
دل چوب است و به دلیل علاقه و ذوقی 
که در این راه داشــتم این هنر را انتخاب 
کردم، اظهار کرد: در ایام شــیوع کرونا و 
مجبور به ماندن در منزل برای قرنطینه، از 
طریق اینترنت این حوزه را دنبال کردم 
و امروز مشغول به تولید کارهای هنری 
درحوزه چوب هستم و پس از یکسال 
توانسته ام پیشرفت خوبی داشته باشم و 

سازه های مختلفی را بسازم.
خوشحالم که از شورای شهر 

بندرعباس دور هستم
وی با بیان اینکه در صحنه سیاست سه 
دوره در شورای اسلامی شهر بندرعباس 
حضور داشتم و رکوردار سابقه و تجربه 
در این کرســی هستم، خاطرنشان کرد: 
احساس کردم شرایط برای ادامه فعالیت 
مناسب نیست و افراد سیاست زده شده 
و افکارشان به جای مباحث اجتماعی، 
سمت و سوی سیاسی به خودش گرفته 
بود و همین عامل باعث شد تا از عرصه 
سیاســت به طور کلی کنار بکشم و از 
شــرکت در انتخابات شورای اسلامی 

شهر بندرعباس انصراف دادم.
دانش با اشاره به اینکه اگر باز هم ثبت نام 
می کردم، در صورت تأیید شدن بازهم 
رأی می آوردم، عنوان کرد: شورای جدید 
شهر بندرعباس علی رغم کمبود تجربه 
در بین اعضا، از تجارب اعضای شورای 
گذشــته به عنوان کارشناســان خبره، 

بهره ای نمی برند و این عدم اســتفاده از 
تجربه گذشته معنایش پسرفت است.

اکنون طعم واقعی زندگی را احساس 
می کنم

وی بــا بیان اینکه آن ها می خواهند یک 
زمانی را صرف کسب تجربه ای کنند که 
گذشتگان به دست آورده اند، خاطرنشان 
کرد: مشــابه این اتفاق در شــهرداری 
بندرعباس هم در حال رخ دادن اســت 
و شهرداری جدید، شهرداری گذشته را 
قبول ندارد و نمی خواهد از نیروهای قابل 
گذشته استفاده کند و با این وضعیت بسیار 
خوشحالم که از شورای شهر بندرعباس 
دور هستم زیرا در فضای ورزشی و هنری 
خودم راحت هستم و اکنون طعم واقعی 

زندگی را احساس می کنم.
این عضو ســابق شورای اسلامی شهر 
بندرعباس با اشــاره به اینکه زمانی که 
مســئولیت سیاسی داشــتم هر روز پر 
استرس و دغدغه زیادی نسبت به وظیفه 
ای داشــتم که بر عهده ام قرار داشــت، 
تصریح کرد: امروز احساس آرامش دارم 
و ۱۴ ســال عمرم را در نهادی قرار دادم 
که فکر می کردم مردمی است اما شورای 
شهر نهادی سیاسی است سپس مردمی.

وی با بیان اینکه تمامی جدل ها بین اعضای 
شورای اسلامی شهر بندرعباس اکنون 
تبدیل به رفاقت شده است، افزود: امروز 
با تمامی اعضای ســابق دوست هستم و 
تمامی جدل ها بر سر حقوق مردم بود و 
حقوق مردم را هر یک از اعضا از دریچه 

نگاه خودشان به آن می نگریستند.

فیصل دانش:

        اقتصاد کیش -  نخستین مدال آور المپیکی تکواندوی کشورمان و کسی که ۱۴ سال بر صندلی شورای اسلامی شهر بندرعباس تکیه زد امروز 
به دور از هیاهو در مکانی آرام در جوار منزلش در کارگاه شخصی اش نه از روی اجبار بلکه علاقه حرفه یا بهتر بگوییم هنر نجاری را دنبال می کند.

خوشحالم که از عرصه سیاست دور هستمخوشحالم که از عرصه سیاست دور هستم

اقتصاد کیش-  عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی گفت: 
همه ما باید تلاش کنیم مســائل و مشــکلات مردم را دنبال کنیم و نخبه پروری را 

سرلوحه خود قرار دهیم.
احمد مرادی در آیین تکریم و معارفه امام جمعه اهل سنت بندرعباس اظهار کرد: 
خوشبختانه ارتباط مجمع نمایندگان استان در مجلس شورای اسلامی با ائمه جمعه 

تشیع و تسنن در سطح استان هرمزگان بسیار خوب بده است.
وی افــزود: این جابه جایی ها برای همه ما اتفاق می افتد اما باید از خدا بخواهیم تا 
زمانی که هستیم در صحت کار و صداقت بوده و در خدمت مردم باشیم. همه ما 
باید تلاش کنیم مسائل و مشکلات مردم را دنبال کنیم و نخبه پروری را سرلوحه 
خــود قرار دهیم، نیروهــای جدیدی را پرورش دهیم و خروجی این کار خدمت 

صادقانه ای به مردم باشد.
مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس شورای اسلامی یادآور شد: ان شاءالله باز هم از 
ظرفیت شیخ قتالی به عنوان یک نیروی انقلابی و مؤثر در استان و کشور استفاده شود. 
بار مسئولیتی که به دوش شیخ جمالی گذاشته شده نیز سنگین است و امیدواریم خدا 
کمکش کند تا این ارتباط میان اهل سنت و شیعه و مسئولین را به خوبی برقرار کند.

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس:
نخبه پروری سرلوحه کار مردم 

و مسئولان باشد

   اقتصاد کیش-   رئیس هیئت مدیره شــرکت آلومینیوم المهدی گفت: تولیدات 
المهدی باید در ســطح استانداردهای بین المللی باشد و با پیروی از اصول فروش 
هوشــمند و با پایش قیمت ها در بازارهای داخلی و خارجی، عرضه و صادرات 

خود را مدیریت کند. 
محمدرضا موثقی نیا در آئین تکریم و معارفه مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی 
هرمزگان، ضمن اشاره به دوران پرفرازونشیب این شرکت از ابتدای تأسیس تاکنون، 
ورود مپنا را سبب رونق این کارخانه عنوان کرد و گفت: هم اکنون قریب به ۴۰ ماه از 
آن روز می گذرد و همه ی ارکان آلومینیوم المهدی با فعالیت شبانه روزی و مدیریت 

صحیح بحران را پشت سر گذاشتند و شرکت را به نقطه ی قابل قبولی رساندند.
وی قاســمی را مدیری کاردان، باتجربه و از بدنه ی شــرکت مپنا خواند و افزود: 
امیدواریم توانایی ایشان با همراهی کارکنان وضعیت قابل قبول المهدی را به وضعیت 

عالی تبدیل کند و در سال  پیش رو شاهد رشد و تعالی بیشتر شرکت باشیم.
موثقی نیا تولید حداکثری و  کیفی را از ویژگی های یک کارخانه متعالی خواند و 
اضافه کرد: تولیدات المهدی باید در سطح استانداردهای بین المللی باشد و با پیروی 
از اصول فروش هوشمند و با پایش قیمتها در بازارهای داخلی و خارجی، عرضه و 

صادرات خود را مدیریت کند.
وی در ادامه بر توسعه ی زیرساخت ها دانست و اظهار کرد: زنجیره تولید همگام با 
تکنولوژی روز و با نگاهی به آینده باید توسعه یابد و برای رسیدن به بهره وری و 

سوددهی بیشتر نیازمند همراهی و تلاش روزافزون کارکنان هستیم.
رئیس هیئت مدیره شرکت آلومینیوم المهدی پرهیز از حواشی را عنصری کلیدی 
خوانــد و بیــان کرد: از همه می خواهم که در نگهداری و تعمیرات دســتگاه ها و 
تجهیزات دقت لازم را داشته باشند و تمرکز خود را به کار بهره ورانه معطوف سازند.

سپس محمدرضا قاسمی مدیرعامل جدید شرکت آلومینیوم المهدی ضمن اشاره 
به ظرفیت های کم نظیر گروه مپنا در کشور و منطقه، گفت: مپنا در برخی از حوزه ها 
عملیاتی در سطح جهانی است و در شاخص های بین المللی در رتبه های بالایی قرار 
دارد و امیدواریم بتوانیم توســعه و رشد شرکت آلومینیوم المهدی را در سال های 

آینده سرعت بخشیم.
وی بار دیگر از اقدامات مدیرعامل پیشین تقدیر و تشکر کرد و افزود: خواسته های 
هیئت مدیره و خط مشی مپنا محور فعالیت های آینده ما خواهد بود و سعی داریم با 

هدف تعالی سازمانی تمامی ذینفعان را در فرآیند رشد مدنظر داشته باشیم.
قاسمی نیروی انسانی را ارزشمندترین ثروت و دارایی هر مجموعه خواند و تصریح 
کرد: یک مجموعه اقتصادی و صنعتی بدون نیروهای متخصص، مخلص، صادق، 
دلسوز، متعهد، پویا و با تفکر خلاق هرگز نمی تواند به مقاصد خود برسد، بنابراین 

رکن اصلی المهدی ارتقا کارکنان در تمامی سطوح  شغلی است.
وی بر بهبود معیشت و رضایتمندی کارکنان تأکید و اظهار کرد: حرکت به سمت 
تعالی سازمانی، افزایش بهره وری، بهبود شاخص ها در کیفیت و کمیت و استفاده 
بهینه از منابع ســازمان به انتفاع همه جانبه ی سهام داران و همچنین اجتماع منجر 

خواهد شد.
مدیرعامل شرکت آلومینیوم المهدی خاطرنشان کرد: اشتغال پایدار در المهدی سبب 
ارتقاء شاخص های اجتماعی منطقه می شود و سطح جامعه را در ابعاد مختلف ارتقا 
خواهد داد.وی در ادامه بیان کرد: عمل به مســئولیت های اجتماعی و حفاظت از 
محیط زیست را فراموش نخواهیم کرد چراکه قطعاً در دوردست ترین نقاط هرمزگان 
نیز افرادی چشــم به حمایت های ما دوخته اند و در این حوزه وظایف سنگینی بر 

دوش مان قرار گرفته است.
قاسمی ارتقا برند المهدی در سطح بین المللی را موضوعی مهم و از اهداف خود 
قلمداد کرد و گفت: باید در کنار هم تلاش کنیم تا برند المهدی در سطح جهانی 
بدرخشــد و همواره در شاخص های مختلف یکی از درخشان ترین شرکت های 

منطقه و دنیا باشیم.
وی در پایان همدلی، وحدت و یکپارچگی را راز موفقیت و کلید دستیابی به اهداف 
ترســیمی دانست و عنوان کرد: هر سازمان با استفاده از تفکرات مفید و ارزشمند 
کارکنان نشاط خواهد یافت و امیدواریم بتوانیم محصولی در شأن نام و اعتبار ایران 

اسلامی تولید کنیم.

مدیرعامل جدید آلومینیوم المهدی
 هرمزگان منصوب شد

   اقتصاد کیش-      رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: با توجه به ظرفیت 
و موقعیت جغرافیایی بخش رویدر در شهرستان بندرخمیر از نظر کشت گیاهان 
دارویی، این موضوع را توسط کارشناسان دارویی این دانشگاه مورد بررسی قرار 

می دهیم و این موضوع در دستور کار است.
دکتر حسین فرشیدی اظهار داشت: در سفر اخیر استاندار هرمزگان به شهرستان 
بندرخمیر ، موضوع کشت و پرورش گیاهان دارویی در بخش رویدر مورد بحث 
و بررسی قرار گرفت که در همین راستا دانشگاه علوم پزشکی کارشناسان دارویی 
معاونت غذا و دارو را جهت بررسی در خصوص کشت و پرورش گیاهان دارویی 
به این منطقه اعزام خواهد کرد که در خصوص تأییدیه، بخش رویدر به قطب کشت 

گیاهان دارویی در استان تبدیل خواهد شد.
وی احداث ساختمان جدید مرکز خدمات جامع سلامت رویدر را نیز یکی دیگر 
از موضوعات مطرح شده در این سفر عنوان کرد و گفت: تهاتر با شهرداری رویدر 
در جهت ساخت مرکز خدمات جامع سلامت با در نظر گرفتن تمام بخش های 
بهداشتی و درمانی و همچنین محل زیست نیروها مهمترین نیاز این بخش بوده که 
به محض ساخت مرکز جدید، دانشگاه علوم پزشکی مرکز جدید را تجهیز و زمین 

مرکز قبلی را به شهرداری رویدر واگذار خواهد نمود.
رییس دانشــگاه علوم پزشکی هرمزگان تصریح کرد: در این سفر و نشست های 
برگزار شده اعلام کردیم که این دانشگاه تمام تلاش خود را جهت تامین یک نفر 
نیروی آزمایشگاه در آزمون استخدامی جدید و همچنین تامین دو متخصص اطفال 
و داخلی به صورت سه روز در هفته جهت خدمت در بخش رویدر را انجام می دهد.

وی خاطرنشــان کرد: درصورتی که فرماندار شهرستان بندرخمیر محل زیست 
متخصصان در شهر رویدر را تأمین نمایند دانشگاه علوم پزشکی نیز متخصصین را 

به این بخش جهت ارائه خدمات به مردم منطقه اعزام خواهد کرد.
 فرشیدی با بیان اینکه توسعه خدمات بهداشتی و درمانی در تمام مناطق استان را 
با جدیت پیگیری می کنیم، گفت: با توجه به افزایش ظرفیت پذیرش دانشجو در 
رشــته های مختلف پزشکی باید زیرساخت های درمان همچون بیمارستان ۵۳۱ 
تخت خوابی بندرعباس و ۱۶۱ تخت خوابی آموزشی میناب افزایش یابد تا بتوان 
از ظرفیت فضاهای آموزشی بالینی در این مراکز آموزشی و درمانی استفاده کنیم که 
در تلاش جهت تحقق این موضوع هستیم.  رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان 
بیان داشت: بیش از ۱۲ هزار نفر در بخش بزرگ  بهداشت و درمان استان هرمزگان 
خدمت رسانی می کنند و در دو سال گذشته در پاندمی بیماری کووید بسیاری از 
اســاتید در دو جبهه ، آموزش و خدمت رسانی درمان خدمت کردند و بسیاری از 

رشته های دانشگاهی در حوزه سلامت احیا شده است.

رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:
کشت و پرورش گیاهان دارویی در 

بخش رویدرخمیر در دستور کار است

   اقتصاد کیش-  قائم مقام سازمان تامین اجتماعی گفت: مطابق تصویب هیئت امنا 
فوق العاده ویژه کارکنان رسته بهداشتی و درمانی شاغل در سازمان تامین اجتماعی 
بــه میزان ۵۰ درصد افزایش و احکام صــادره اصلاح و مابه التفاوت آن پرداخت 

خواهد شد. 
دکتر حسن خانلو در آیین معارفه مدیر درمان تامین اجتماعی هرمزگان با اشاره به 
اصلاح قانون سختی کار پرستاران در بخش درمان گفت: اصلاح احکام پرستاران 
در راستای اجرای مشاغل سخت و زیان آور به شدت در دستور کار سازمان تامین 
اجتماعی قرار دارد و همه تلاش سازمان در راستای بهبود وضعیت کادر پرستاری 

خواهد بود.
وی افزود: با توجه به ابلاغ سیاســت های کلی ســازمان تامین اجتماعی دردولت 
جدید رفتارها، کردارها، برنامه ها و دستور العمل ها بر اساس همین سیاست های 

ابلاغی خواهد بود.
خانلو خاطرنشان کرد: سیاست های ابلاغی نقشه راه سازمان خواهد بود که اقدامت 

صورت گرفته نیز توسط مردم سنجیده می شود.
به گزارش ایسنا، دکتر غلامعباس مومنی به عنوان سرپرست مدیریت درمان تامین 
اجتماعی هرمزگان معرفی و از زحمات دکتر مریم امیری در زمان تصدی این پست 

قدردانی شد

قائم مقام سازمان تامین اجتماعی در بندرعباس اعلام کرد:
فوق العاده ویژه ۵۰ درصد کادر 

درمان تامین اجتماعی اجرایی می شود

   اقتصاد کیش-   استاندار هرمزگان گفت: یک هزار و ۱۰۰ میلیارد تومان تسهیلات 
برای نوسازی باغات استان هرمزگان اختصاص یافته، اما متاسفانه از این تسهیلات 

استقبال خوبی نشده است. 
مهدی دوستی افزود: در سفر ریاست جمهوری، ۱۴ هزار و ۴۰۰ میلیارد تسهیلات 
گرفتیم که باید ماهانه هزار و ۲۵۰ میلیارد تومان جذب شود و در صورت عدم استقبال 

و جذب، تسهیلات بازگشت می خورد.
وی افزود: رویکرد ما در تخصیص اعتبارات این است که با انجام طرح های رشد در 

استان، برای جوانان ایجاد اشتغال و زیرساخت های اصلی را تامین کنیم.
استاندار هرمزگان بیان کرد: ساخت سالن ورزشی و آسفالت راه روستایی خوب 
اســت، اما این موارد به تنهایی باعث ایجاد اشــتغال و ماندن جوانان در روستاها 

نمی شود.
به گفته دوستی، در حال حاضر بیش از ۵۰۰ روستای خالی از سکنه در استان وجود 
دارد که بیش از ۴۳۳ روستا راه دسترسی داشته اند و این یعنی با راه نمی توان مانع از 

مهاجرت افراد جویای کار از روستا به شهرها شد.
وی افزود: به دنبال ایجاد زیرساخت ها و طرح های مرتبط با حوزه رشد هستیم و 
اختصاص بیش از هزار میلیارد تومان اعتبار برای تامین برق مزارع پرورش میگو در 

استان امر بسیار خوبی بود که می تواند ضریب اشتغال را بالا ببرد.
استاندار هرمزگان عنوان کرد: در حوزه آبزی پروری بر اساس وعده ایجاد ۳ مرکز 
تقویت ذخایر آبزیان، علاوه بر تخصیص زمین و مشخص شدن مکان، یک مرکز 

دیگر نیز به این ۳ مرکز اضافه شده است.
 دوســتی افزود: در حوزه تجارت، کارگروهی با حضور سه وزیر تشکیل و پیش 
نویس یک قانون برای تجارت و ته لنجی نوشته شد که در این قانون بیمه ملوانان تا 
ساماندهی ته لنجی و تخفیفات مختلف در این قانون در نظر گرفته شده است که 

امیدوارم به سرعت اجرایی شود.
به گفته دوســتی، در حوزه آبرسانی به دشت ها و تکمیل زیرساخت ها، معادل ۱۰ 
درصد هزینه انجام شده برای سد جگین برای آب رسانی به دشت ها و اراضی پایین 

دست این سد انجام شده است.
وی گفت: برای تکمیل زنجیره پتاسیم و ایجاد شهر پتاس ۷۰ هکتار در نظر گرفته شده 
و از سوی دیگر بر روی شهر سیلیس در استان نیز مطالعاتی انجام شده و با توجه به 
ضعف منابع سیلیس در هند به دنبال بازار هند و سرمایه گذاری در این زمینه هستیم.
استاندار هرمزگان گفت: در حوزه گردشگری دریایی نیز یکی از آرزوهای دیرینه 

استان برآورده و مجوز سهمیه سوخت یارانه ای برای کشتی های کروز گرفته شد.
دوستی افزود: نسخه اولیه دفترچه سرمایه گذاری استان در اسفندماه با تلاش معاونت 
اقتصادی اســتانداری آماده شــد که کار بزرگی است و با این دفترچه می توان نظر 
سرمایه گذاران را جلب کرد و در آن ۶۸ مشوق طلایی برای سرمایه گذاران در نظر 

گرفته شده است.
وی اضافه کرد: در بحث سند دار کردن زمین های مسکونی در مناطق مختلف استان 
از جمله در بندرعباس، جزیره هرمز و میناب خوب عمل شد، اما در حوزه سند دار 

کردن زمین های کشاورزی همچنان مشکل وجود دارد.

استقبال کم باغداران هرمزگانی
دعوت  از تسهیلات نوسازی باغات کیش  پذیرایی  مراکز  جامعه  اعضا  کلیه  از  بدینوسیله 

میشود تا در جلسه مجمع عمومی عادی سالیانه که ساعت 17 مورخ 
1401/02/20 به آدرس برج صدف طبقه دوم واحد 210 )دفتر 

جامعه مراکز پذیرایی( تشکیل میگردد حضور بهم رسانند.
دستور جلسه :

1- استماع سخنان رئیس هیئت مدیره 
2- استماع گزارش عملکرد جامعه توسط مدیرعامل

3- ارائه و گزارش مالی دوره کاری هیئت مدیره توسط بازرس
4- بررسی و تصویب اساسنامه جدید جامعه 

5- ثبت نام کاندیدها جهت عضویت در هیئت مدیره و بازرسین
6- سخنرانی هرکدام از کاندیدها جهت معرفی خود

جهت  انتخابات  در  شرکت  به  تمایل  افرادی  چنانچه  است  بدیهی 
کاندیداتوری هیئت مدیره و یا بازرسین را دارند حتما ضمن داشتن 
به جامعه  نداشتن هرگونه بدهی  و  معتبر  اقتصادی  فعالیت  مجوز 
5روز قبل از برگزاری مجمع با دفتر جامعه جهت ثبت نام هماهنگی 

لازم را مبذول فرمایند.

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه آگهی دعوت مجمع عمومی عادی سالیانه 
 جامعه مراکز پذیرایی کیش  جامعه مراکز پذیرایی کیش 

) نوبت اول ( ) نوبت اول (   شماره ثبت شماره ثبت 5555

جامعه پذیرایی کیشجامعه پذیرایی کیش

سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان هرمزگان اعلام کرد :

بوموسی در وضعیت نارنجی کرونایی ،بوموسی در وضعیت نارنجی کرونایی ،
قشم و بندرلنگه آبی قشم و بندرلنگه آبی 

   اقتصاد کیش- سخنگوی دانشگاه علوم پزشکی استان 
هرمزگان گفت: تنها شهرستان بوموسی و جزیره هرمز 

در وضعیت نارنجی کرونایی قرار دارند. 
دکتر فاطمه نوروزیان افزود: بر اساس جدیدترین رنگ 

بندی کرونایی اعلام شده از طرف وزارت بهداشت، تنها 
شهرستان بوموسی و جزیره هرمز در وضعیت نارنجی 

قرار دارند.
وی با بیان اینکه بر این اساس، شهرستان های جاسک و 

بندرخمیر که پیش از این در وضعیت نارنجی دسته بندی 
شــده بودند اکنون به وضعیت زرد تغییر یافته اند، اظهار 
کرد: بر همین اساس، قشم و بندرلنگه در وضعیت آبی 

و دیگر شهرستان ها در وضعیت زرد کرونا قرار دارند.


